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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

sa 7. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 5. 3. 2024. u 17.00 sati u 

prostorijama HTS-a, Gundulićeva 3, 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 7. sjednicu Upravnog odbora 

i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, Bojan Ružić, Pero Barović, Mate Matić, Sanja Brkić, Jasmin Bajić, P. 

Šimić 

ZOOM: N. Nakić, 

Član NO: M. Pepur 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice: V. Jovanoski, Ž. Pongračić, N. Đurović 

 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Predsjednica je predložila dopunu dnevnog reda sa točkom izvještaja sportske direktorice 

vezano uz aktualna događanja što je jednoglasno prihvaćeno 

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 6. sjednice UO  
2. Verifikacije pitanja koje ne trpe odgodu 
3. Prijedlog Odluke o prihvaćanju financijskog izvještaja za 2023. godinu 
4. Prijedlog Odluke o imenovanju predsjednika Stručnog odbora  
5. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju predsjednika stalnih tijela HTS-a 
6. Prijedlog Odluke o sufinanciranju organizacije ligaških natjecanja  
7. Prijedlog Odluke o primanju novog kluba u članstvo HTS-a- TK Križ 
8. Informacija o prispjelim kandidaturama za izbornicu / izbornika Bille Jean King Cup-a 
9. Informacija o održanom Davis Cup susretu u Varaždinu 
10. Informacija o susretu play off-a Davis Cupa Hrvatska – Litva 14. – 15. 9. 2024. 
11. Informacija o organizaciji kvalifikacijske skupine Summer Cupa za juniore do 18 u 

Karlovcu 
12. Informacija o infrastrukturnim projektima u Zagrebu i Splitu 
13. Informacija o povratu sredstava OSA-i temeljem Odluke UO 
14. Razno 
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Točka 1. 

Verifikacija zapisnika sa 6. sjednice UO  
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 

 

Točka 2. 

Zapisnik pitanja koje ne trpe odgodu verificirani su jednoglasno i bez rasprave. 
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno sa zamjenom termina turnira TK Stobreč. 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju financijskog izvještaja za 2023. godinu 

Palmira Šuica  ukratko je pojasnila financijsko izvješće koje su članovi UO dobili u pisanim 

materijalima. Predsjednica N. Babić kratko je izvijestila da je 29. 2. 2024. predan financijski 

izvještaj HTS- a u Finu te da slijedi revizorsko izvješće koje će vjerojatno biti gotovo krajem 

travnja. 

Prijedlog Odluke je prihvaćen jednoglasno. 

 

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o imenovanju predsjednika Stručnog odbora 
 

Predsjednica je predložila izbornika Nikšu Đurovića za predsjednika Stručnog odbora, te je 
novi predsjednik nakon predstavljanja članovima UO HTS-a jednoglasno izabran 
 
 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju predsjednika stalnih tijela HTS-a 
 

Temeljem potrebe predsjednica je predložila članovima UO osnivanje triju stalnih radnih tijela 

HTS-a. Osnivaju se Odbor za sponzorstva, PR i marketing, Odbor za Financije i Odbor za 

Veterane. Predsjednica je predložila članicu Sanju Brkić za predsjednicu Odbora za 

sponzorstva, PR i marketing i Renu Budića za predsjednika Odbora za financije. Prijedlozi su 

jednoglasno prihvaćeni. Predsjednica je zamolila Mišu Mesića i Matu Matića da otvore temu 

organizacije veteranskog tenisa, te da se sazove širi sastanak o toj temi. 
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Točka 6. 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju organizacije ligaških natjecanja 
 

Izvršni direktor ukratko je objasnio prijedlog odluke koju su članovi UO dobili u pisanim 
materijalima. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno.  

 
Točka 7.  

Prijedlog Odluke o primanju novog kluba u članstvo HTS-a- TK Križ 
 

Izvršni direktor je izvijestio da klub je zadovoljio sve preduvjete a predsjednica je zamolila da 
ubuduće ŽTS mora dati suglasnost za primanje. Nakon rasprava klub je primljenu privremeno 
članstvo. 
 

Točka 8. 
 

Informacija o prispjelim kandidaturama za izbornicu / izbornika Bille Jean King Cup-a 
 
Predsjednica je obavijestila članove da su obavljeni razgovori s potencijalnim kandidatima i 
kandidatkinjama te da je Marin Bradarić prijedlog za izbornika Bille Jean King Cup. 
Novoizabrani predsjednik SO Nikša Đurović dao je podršku kandidatu Marinu Bradariću. 
Nakon rasprave  u kojoj su sudjelovali svi članovi UO, Marin Bradarić izabran je za novog 
izbornika ženske seniorske reprezentacije.  
Predsjednica je zamolila predsjednika SO da uključi sve kandidate koji su sudjelovali u izboru 
za izbornika BJKC da ih se uključi u rad odbora. 

 
Točka 9. 

 
Informacija o održanom Davis Cup susretu u Varaždinu 

 
Izvršni direktor detaljno je izvijestio članove o susretu Davis Cupa u Varaždinu i istaknuo da je 
po prvi puta Savez imao značajan prihod od prodaje ulaznica, te da će pisani izvještaj sa 
tablicom troškova biti dostavljen članovima UO kad pristignu svi računi. Predsjednica se 
zahvalila članici UO Sanji Brkić i uredu HTS-a na iznimnom angažmanu na susretu. S. Brkić 
ukratko je izvjestila članove o sponzorstvu i VIP ulaznicama za ovaj susret. 
 

 
 

Točka 10. 
 

Informacija o susretu play off-a Davis Cupa Hrvatska – Litva 14. – 15. 9. 2024. 
 
Predsjednica je informirala članove UO da je nakon izuzetno uspješno odrađenog susreta u 
Varaždinu, grad  Varaždin je ponovo iskazao interes za organizaciju susreta. Izvršni direktor 
je napomenuo da će to biti i značajna ušteda zbog podloge koje bi se sačuvala, da je termin 
susreta jako povoljan obzirom da je susret nakon Špancirfesta.  
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Predsjednica je zahvalila i pohvalila organizaciju u Varaždinu te se nada da ćemo ponoviti 
atmosferu i rujnu. 
 
 
 

Točka 11. 
Informacija o organizaciji kvalifikacijske skupine Summer Cupa za juniore do 18 u Karlovcu. 
 
Predsjednica je kratko informirala članove UO da će se kvalifikacije Summer Cupa odigrati u 
Karlovcu. Biti će to sjajna prilika za teniski klub i Karlovac za sportsku i turističku promociju. 

 
Točka 12. 

Informacija o infrastrukturnim projektima u Zagrebu i Splitu 
 
Predsjednica je ukratko obavijestila članove da uskoro kreću natječaji u Gradu Splitu vezani uz 
rekonstrukciju 3 betonska terena, te u taj projekt Grad Split kreće samostalno. Grad Zagreb će 
ustupiti zemljište na kojem će se graditi tereni i ta investicija za koju je HTS osigurao sredstva 
u proračunu za 2024. godinu iznose oko 500.000,00 eura. 
 
 

Točka 13. 
Informacija o povratu sredstava OSA-i temeljem Odluke UO 

 
Predsjednica je zamolila članove UO iz OSA-e da obzirom da postoje dugovanja za kotizacije 
turnira da urgiraju kod klubova da se to plati.  
P. Šuica je informirala članove UO o isplaćenim povratima OSA onima koji su dostavili izvještaje 
o radu odbora i o radu povjerenika.  Predsjednica je zamolila je da se pošalje podsjetnik 
klubovima i OSA-i da se to što prije podmiri. Za 2024. godinu predložiti će se nova odluka 
prema kojoj će se odrediti isplate za OSA-e, te je zamolila da se organizira sastanak sa 
članovima UO i predsjednicima OSA-e.   

 
 

Razno 
Predsjednica je izvijestila članove UO o primanju u radni odnos 2 administratora na određeno. 
Izvršni direktor napomenuo je da se javilo 10 kandidata te da su najbolja 2 kandidata pozvana 
na određeni rad, te će nakon Davis Cupa u Varaždinu biti odlučeno koji od njih dvoje će 
nastaviti rad u HTS-u. Predsjednica je izvijestila članove UO o obavljenom inspekcijskom 
nadzoru MINTS-a te da su inspektori nisu našli nikakve nepravilnosti u radu Saveza. 
 
 

Završeno u 19.10 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 


